

Menghadiri majlis malam meraikan  
BE menerima Malaysia Health &  
Wellness Brand Award



“

## Belum cuba belum tahu

RCCA Lai Kee Vui &  
Lee Wan Sian

Pereka jualan / Ketua pereka

Pereka RCCA Lai Kee Vui dan Lee Wan Sian amat membenci idea “copy and paste” - hanya menemui keindahan dan kuasa duplikasi ketika mereka terlibat dalam industri MLM. 18 tahun kemudian, mereka masih dengan senang hati melakukan apa yang disukai dan dengan BE, hidup masih menyeronokkan seperti sebelumnya walaupun pada masa-masa mencabar ini.

### KEHAMPAAN

Selepas tamat pengajian, Kee Vui dan Wan Sian mempunyai matlamat yang sama - mencapai kejayaan dalam kerjaya agar ibu bapa mereka dapat bersara lebih awal. “Saya seorang pereka jualan selama 5 tahun. Saya berpendapat bahawa dengan kerja keras, saya berupaya membolehkan ibu bapa menikmati persaraan awal tetapi saya salah. Semua rekaan saya bukan milik saya tetapi menjadi milik orang lain; perniagaan majikan saya berkembang maju dan beliaulah yang mendapat ganjaran kewangan. Saya berasa kecewa dan sedar bahawa saya memerlukan perubahan,” Kee Vui berkongsi.

Wan Sian, yang selalu bermimpi menjadi artis, bekerja keras untuk menjadi Ketua Pereka dalam masa 3 tahun, dengan seluruh pasaran SEA di bawahnya. “Ketika saya



BE Convention

menamatkan pengajian di Osaka dan memenangi anugerah pereka, mengalahkan 13 penyerta negara lain, saya berasa bahawa dengan pencapaian dan kelayakan saya, ibu bapa saya dapat bersara segera setelah saya mula bekerja. Tetapi gaji asas pertama saya hanya RM1,300. Tidak hairanlah ayah saya tersenyum dan tidak berkata apa-apa ketika saya memberitahunya, ‘Ayah, kamu boleh bersara tak lama lagi, saya akan menyaramu apabila saya kembali dari Osaka,’ Wan Sian ketawa.

Kee Vui menambah, “Kami berusia 25 tahun, dan kami sedar bahawa kami harus berubah atau impian kami akan selamanya menjadi impian.”

## DARI KERJAYA MEREKA HINGGA JUALAN LANGSUNG

Seseorang pasti akan menganggap sukar bagi mereka untuk mengubah laluan kerjaya mereka dari mereka ke penjualan langsung. Wan Sian berkongsi, “Kejutan budaya' awal saya ialah faktor duplikasi kerana penyalinan amat pantas bagi pereka. Tetapi ketika saya mengetahui tentang kuasa duplikasi dan keindahan industri ini, saya menyertai Kee Vui untuk meneroka dunia MLM.”



Budaya "Satu Keluarga"



BE Lifestyle Travel ke Melbourne



Meraikan pencapaian RCCA

Adalah normal bagi pemula MLM untuk berjuang dan menyesuaikan pemikiran mereka, terutama jika mereka biasa bekerja di dalam kubikel. Dan pada mulanya, penolakan dapat melemahkan semangat mereka dengan mudah.

“Tetapi kami tidak bergelut atau perlu melaraskan pemikiran kami kerana kami bersedia untuk mengejar impian kejayaan, kebebasan kewangan dan persaraan awal untuk ibu bapa kami. Setiap kali kami menghadapi cabaran, kami akan memikirkan tujuan kita,” kata Kee Vui.

“Jualan langsung tidak begitu sukar sebenarnya. Maksud saya, perniagaan apa pun sukar dan anda perlu bekerja keras. Tetapi bukan setiap orang yang rajin akan mendapat apa yang diinginkan dalam hidup. Oleh itu, platform yang betul seperti BE adalah sangat penting.”

“

Pasangan itu membuat kesimpulan, “Pada masa yang sukar ini, anda harus membuka minda dengan peluang seperti BE. Apabila kerja keras anda mula terbayar dan ganjaran anda meningkat, dan anda membantu orang lain untuk mencapai impian mereka, anda akan tahu bahawa anda telah membuat pilihan kerjaya yang tepat.”

